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 Käldingen kalasatama saa uuden vuokralaisen syyskuun 2021 jälkeen.

Uudessa toiminnassa ei tarvita vuonna 2011 silakan lajittelua varten hankittua
kalanlajittelulinjastoa.

Kaupunki on ilmoittanut kalanlajittelulinjaston myynnistä julkisesti Hilmassa.
Kustavin kunta on ollut yhteydessä kaupunkiin ja se on kiinnostunut
lajittelulinjaston ostamisesta.

Lajittelulinjaston hankintahinta oli 208 500 euroa. ELY-keskuksen tuki on ollut
90 % hankintahinnasta. Esittelijä ehdottaa lajittelulinjaston myymistä Kustavin
kunnalle. Hinnan tulee olla omakustannushinta.

ELY-keskuksen on vielä hyväksyttävä myynti ennen lopullisen myyntipäätöksen
tekemistä.

Oheismateriaali Tarjous, Timars

Ehdotus Kaupunki aloittaa Kustavin kunnan ja ELY-keskuksen kanssa neuvottelut
lajittelulinjaston myynnistä.

Keskustelun kuluessa esittelijä viittasi Åbolands Fiskarförbund -kalastajaliiton
näkemykseen, jonka mukaan Käldinge on toinen Turunmaan kahdesta keskeisestä
kalasatamasta, jolla on virallinen kalasataman status, ja kalasataman tulee säilyä
myös tulevaisuudessa. Samaan aikaan liitto on todennut, että silakan ja kilohailin
purkuaktiivisuus on eri syistä loppunut. Lajittelulinjaston myyntiin liitto ei ota
kantaa, vaan pitää sitä operatiivisena asiana. Tämän lisäksi esittelijä tiivisti
tilannekuvan seuraavasti:

Kaupunginhallitus valitsi Käldingen kalasatamaan uuden vuokralaisen kesäkuussa
2021 ja tarkoituksena oli, että uusi vuokralainen aloittaisi syyskuussa 2021.
Valittu vuokralainen on kuitenkin ilmoittanut, ettei se sittenkään tee
vuokrasopimusta, minkä johdosta kaupungin on etsittävä uusi vuokralainen.
Aikaisemmista kiinnostuneen vuokralaisen hakuilmoituksista, joita julkaistiin
neljän kuukauden aikana useaan otteeseen alueen lehdissä, sosiaalisessa
mediassa ja alan lehdessä Fiskarpostenissa, sekä kiinnostuneiden vuokralaisten



jättämistä ilmoituksista ja vuokratarjouksista käy ilmi, ettei sellaisen toiminnan
harjoittamiseen, johon sisältyisi kalanlajittelu, näytä olevan kiinnostusta.

Päätös Kaupunki aloittaa Kustavin kunnan ja ELY-keskuksen kanssa neuvottelut
lajittelulinjaston myynnistä.

 __________________


